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Interpellation angående tillgängligheten vid våra uto lubbdd.

Sedan motionen antogs om att anpassa baden i kommunen så att även funktionshindrade kan

komma till baden för ett svalkande dopp så har det inte hänt speciellt mycket endast

Breviksbadet är anpassat.

Varför tar det så lång tid att åtgärda övriga bad så att det blir tillgängliga för alla

kommuninvånare?

Kommer det att göras+ till denna sommar?
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